
D66 VRAAG Beleidsregels inburgering 

Is er regionaal overleg geweest? Leren van ervaringen/ideeën van andere gemeenten? Is de motie 
aanleiding om dingen anders/meer doen?
Er is eerder besloten tot regionale samenwerking voor de inkoop van de leerroutes en de brugklas. Er 
is ook een regio coördinator vanuit DIVOSA die betrokken is (geweest) bij de invoering van de Wet 
Inburgering. Er zijn verschillende regionale werkgroepen voor de implementatie op het gebied van 
ICT, beleid en communicatie.
In de voorbereiding op de nieuwe wet zijn er landelijk verschillende pilots geweest. Zelf hebben we 
als regio een pilot op de Z-route uitgevoerd. Deze ervaringen uit deze pilots zijn meegenomen in de 
aanbesteding en/of de uitvoeringspraktijk. 

De motie is betrokken bij de aanbesteding. In de programma’s van eisen zijn bijvoorbeeld 
voorwaarden gesteld aan de reisafstand/locaties van de aanbieders. 

Waar is het financiële plaatje dat in Jan 2022 voorgelegd zou worden? Geldt het principe van geen 
extra kosten voor deze beleidsregels ook voor de uitvoering?
Het stuk over de aanbesteding en de financiële gevolgen daarvan wordt deze maand voorgelegd aan 
het college en zal daarna naar de commissie van februari gaan. Voor de uitvoering van de wet lijkt 
een structureel tekort van € 40.000 te zijn. Dit kan in 2022 incidenteel opgevangen worden uit de 
invoeringskosten. Op het structurele vraagstuk vanaf 2023 komen we nog terug.


